

# Protokoll

## Götalands dartsförbunds styrelsemöte



**Tid och plats:** 2017-07-10 telefonmöte kl 19:00

**Närvarande:** Peter Svärd ordförande  
Maria Rydell  
Pernilla Torerud  
Pontus Danielsson  
Thomas Kallin  
Joakim Karlsson  
Linda Edensand  
Stefan Petersson

**§1 SK:** Det finns en SK-utbildning som kan vara bra för de som sitter som SK går på. Joakim ska åka på detta och eventuellt Bosse. Styrelsen tycker att han också ska åka på utbildningen eftersom Joakim och Bosse skulle hjälpas åt med.

**§2 Götalandsspelen:** Eftersom inte distriktet inte kommer ha SM i år så är tanken att ha Götalandsspelen istället. Peter har bett Stefan att kolla upp om en lokal är ledig ett visst datum.

**§3 Ner dragning av distriktstävling:** Vi har 10 stycken tävlingar i distriktet. Styrelsen vill dra ner lite på detta då det är rätt många tävlingar och det är inte så många startande. Sen är de vissa klubbar som inte åker på andras tävlingar utan bara på de tävlingar som deras egen klubb har. Pontus kommer att göra en sammanställning gällande alla tävlingar och start och mailar ut detta till styrelsen som i sin tur får sätta sig ner och se över hur man ska kunna göra med bl.a. nerdragning av tävling.

**§4 Övrigt:** Möte söndagen den 13 augusti 2017 kl 13 Ventim. Inbjudan till detta kommer.

**Möte avslutande:** Peter avslutar mötet.